
Zápis z komise životního prostředí 31. 10. 2023

Program:

- Náměstí Jana Procházky

- Usnesení z minulé komise

- Divoká prasata, myslivecké sdružení

- Agira – koně
- Agrivep

- registrace VKP

Náměstí Jana Procházky – prezentace ing. Alice Civínové

- Shrnutí podkladů, ze kterých projekt vycházel (situace, projekt rekonstrukce okolních komunikací,

průzkumy názoru veřejnosti – např. lidé chtějí určitou vybavenost plochy, ale ne moc a ne velké

hřiště, nechtějí kácení atd.)

- Informace z veřejného projednání návrhu a následně zapracovaných úprav – návrh veřejností přijat s

drobnými připomínkami a podněty. Na základě projednání došlo např. k prohození umístění herního

prvku a posezení oproti původnímu návrhu z důvodu obav občanů o bezpečnost dětí při využití

herního prvku. Řešena problematika osvětlení - obava z přílišného množství lamp (řešení bude

prověřovat odborník), nově návrh umístění psího pisoáru (patníky) na začátek a konec pěší propojky.

(Upravený návrh odeslán městu 1.11.2023).

Dubečnice – Tomáš Zděblo informuje o průběhu setkání s veřejností, o stavu veřejné plochy na Dubečnici a o

plánu naprojektovat v roce 2024 technickou úpravu a znovu osázení zeleného pásu v ul. Železná stromy a

poté usilovat o dotaci na jeho realizaci

Singletrack Malý háj – Josef Votava upozorňuje na dění v Malém Háji na pozemcích 2411/21 a 2411/7 k.ú.

Roztoky v souvislosti s pohybem automobilů po louce a vyjížděním kolejí a dále erozí, vznikající budováním

drah pro kola. Pokud se tento problém nevyřeší jednáním s cyklisty, byla navržena možnost umístění patníku

bránícího vjezdu vozidel do této oblasti.

Invazní druhy rostlin – OŽP referuje o průběhu zásahu proti křídlatce v Potokách a proti pajasanu v oblasti

Skalka a o plánu na likvidaci invazních druhů rostlin v roce 2024.

Poškození ploch v Tichém údolí divokými prasaty – město by mělo dát podnět místnímu mysliveckému

sdružení, aby snížilo stavy divokých prasat.

Dopady provozu jízdárny Agira na Holém vrchu – referuje Jarmila Rysplerová

- Porušování smlouvy s městem

- Nechráněné vedení kabelu mezi ohradami

- KŽP by měla doporučit Radě ať aktivně řeší porušování smlouvy – Předseda komise Tomáš Zděblo

připraví návrh usnesení v této věci

Problémy ploch sousedících s pozemky, kde hospodaří společnost Agrivep

- Žalovská alej – proběhlo prodiskování i v domluveném ochranném pásmu okolo aleje – poškození

kořenového systému stromů



- Alej u Váhy – odorání okrajové části meze

- Řešení – zvážit umístění kovových trasírek vysokých 150 cm na hranice pozemků

VKP – informace o průběhu příprav na vyhlášení – Tomáš Zděblo

- Potocký ostroh – Tomáš Zděblo zjišťuje názor členů KŽP na zařazení pozemku 2462 k.ú. Roztoky do

VKP: Jarmila Rysplerová navrhuje možnost využití pozemku, jako psího parku, Josef Votava

upozorňuje na možnou ekologickou zátěž pozemku – v minulosti se na něm skladovaly kaly

z Penicilínky, v závěru panuje podpora pro zařazení tohoto pozemku do VKP za účelem zlepšení péče

o vegetaci, která na něm roste a za účelem ochrany před nevhodným využitím

- Levý Hradec – shoda členů KŽP na vyjmutí plochy silnice a rodinných domů z VKP

- Skládka u Holého vrchu – Josef Votava upozorňuje na tenký povrch skládky krytý jutou a na výskyt

přivaděče vody na Suchdol v okrajové části plochy

- Tomáš Zděblo informuje o plánované konzultaci podkladů s památkářem a krajinářem Alešem

Rudlem a přislíbil rozeslání podkladů k VKP členům komise k nahlédnutí

Kácení na pozemku LČR na potockém ostrohu – Josef Votava informuje o průběhu čištění lesa (na základě
smlouvy s LČR) a o budoucí možnosti odkupu dřeva veřejností

Z minulého jednání – Usnesení kašna – shoda přítomných členů KŽP na instalaci jednodušší cedulky přímo

na kašnu.

Usnesení 15/2023: Komise ŽP doporučuje městu Roztoky žádat po Honebním společenstvu Velké Přílepy,

honitbě Roztoky, aby v honitbě Roztoky redukovalo počty divokých prasat.

Usnesení 16/2023: Komise ŽP žádá město Roztoky aby zajistilo dodržování písemných a ústních dohod se

soukromými subjekty hospodařícími na zemědělské půdě v katastrech Roztok a Žalova, uzavřených s cílem

zajištění rekreačních, ekologických a estetických funkcí krajiny. Jedná se zejména o JK Agira, z.s. a Agrivep

a.s.

Zapsala: Ověřil:
Zuzana Richterová Tomáš Zděblo
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